

Annex A - BoQ (Lunch & Coffee Break)-Town Hall Meeting Workshop						
Ref.	Item Description	Unit الوحدة	QTY الكمية	Unit Cost سعر الوحدة	Total Cost السعر الكلي	تفاصيل الفقرة
1	Lunch: Preparing a lunch meal consisting of Qozi with soup and appetizers, which includes (hummus, salad, pickles, and soup) (similar to Haji Hussein Restaurant) with a soft drink (350 ml), provided that all meals are prepared with separate plates and well wrapped in nylon. Delivery address: Anbar / Ameriya Al-Fallujah / Al-Akhaa Residential Complex.	ACC Y	60			وجبة الغداء: تجهيز وجبة غداء تتكون من نفر قوزي لحم مع السوب والمقبلات والتي تشمل (الحمص والسلطة والمخللات والشورية) (مماثل لمطعم حجي حسين) مع مشروب غازي (350 مل) على ان يتم تجهيز جميع الوجبات باطباق منفصلة ومغلقة بالنايلون بشكل جيد. عنوان التسليم : الانبار/عامرية الفلوجة/مجمع الاخاء السكني.
2	Coffee break: Preparing an open buffet consisting of mixed pastries of good quality and conforming to Hala Manakish specifications, consisting of: -Mini pizza with cheese, small size (20 pieces). -Small size Lahmacun (Lahim Bieajin) (20 pieces). -Meat samosa (20 pieces). -Small-size mixed manakish (20 pieces). (A sample of the above pastries is prepared a day before the comprehensive preparation and is approved as a basic supply condition) Preparing good quality mixed sweets similar to the specifications of Al-Bustani sweets, consisting of : -Pieces of cake stuffed with cream and nuts and covered with chocolate (60 pieces) -Plates of Mixed petit fours and kulija (10 kilograms) -4 kilos) of Baklava distributed on two trays suitable for presentation. All items must be prepared with separate suitable dishes that can be presented and wrapped in nylon. Delivery address: Anbar / Ameriya Al-Fallujah / Al-Akhaa Residential Complex.	ACC Y	1			استراحة القهوة: تجهيز بوفيه مفتوح مكون من المعجنات المشكلة ذات النوعية الجيدة ومطابقة لمواصفات مناقيش هلا ومكون من: -ميني بيتزا بالجبن حجم صغير (20 قطعة). -لحم بعجين حجم صغير (20 قطعة). -سمبوسة لحم (20 قطعة). -مناقيش مشكلة حجم صغير (20 قطعة). (يتم تجهيز عينة من المعجنات اعلاه قبل التجهيز الشامل بيوم وتتم الموافقة عليها كشرط اساسي للتجهيز). تجهيز الحلويات المشكلة ذات النوعية الجيدة ومشابيه لمواصفات حلويات البستاني ومكونة من: -قطع الكيك المحشي بالكريمة والمكسرات والمغطى بالشوكولا (60 قطعة). -اطباق مشكل من البتيغور والكليجة (10 كيلو غرام). -4 كيلو بقلوة موزعة على صينيتين مناسبة للعرض. على ان يتم تجهيز جميع الاصناف باطباق منفصلة وقابلة للعرض والتقديم ومغلقة بالنايلون بشكل جيد. عنوان التسليم : الانبار/عامرية الفلوجة/مجمع الاخاء السكني.
3	Refreshment: Preparing fruit juice (Peach and Pomegranate) in a 200 ml bottle of good quality, equivalent to the quality of Al-Rrind (Set of 24 pieces) Delivery address: Anbar / Ameriya Al-Fallujah / Al-Akhaa Residential Complex.	Set	4			المرطبات: تجهيز عصير فواكه (خوخ ورمان) زجاجة سعة 200مل ذو نوعية جيدة مكافئ لنوعية عصير الرند (الكارتون يحتوي على 24 قطعة). عنوان التسليم : الانبار/عامرية الفلوجة/مجمع الاخاء السكني.
TOTAL COST (IQD)						السعر الكلي